
07.11.2019

Deputāti un iedzīvotāji piedalās protestā pie
Saeimas

Šodien Saulkrastu novada domes deputāti un
iedzīvotāji pulcējās pie Seaimas nama, lai paustu
savu nostāju par administratīvi teritoriālo
reformu.
Saulkrastu novada domes priekšsēdētājs
Normunds Līcis uzsver, ka reformai ir jābūt
pārdomātākai un teritoriju identitāti
saglabājošai. 

Oktobra vidū nosūtītajā vēstulē Vides aizsardzības un reģionālās attīstības ministrijai
(VARAM) Saulkrastu novada domes deputāti vērsās ar aicinājumu izveidot Saulkrastu
novadu, kurā būtu apvienots Saulkrastu novads, Sējas novads, Skultes pagasts, Vidrižu
pagasts un Liepupes pagasts.
Šādu modeli deputāti uzskata par optimālu, lai nodrošinātu esošās infrastruktūras efektīvu
izmantošanu un veiktu nākotnes ieguldījumus tajā. Tādejādi tiktu veidota vienota piekrastes
attīstības programma ar pārskatāmu un efektīvu pārvaldības, apsaimniekošanas, izglītības un
uzņēmējdarbības atbalsta piedāvājumu. Saulkrasti jau šobrīd veidojas kā attīstības centrs, un
pilsētai ir visi priekšnosacījumi, lai šo attīstību turpinātu.
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